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SAYFA 4’TE

Milletimiz, 
Serhat’ı çantada 
keklik görenleri 

cezalandıracak
MHP İstanbul 3. Bölge Milletvekili 
Adayı Gökhan Türkeş Öngel, seçim 

çalışmaları kapsamında 
gazetemize konuştu.

Türkeş Öngel: Dalkılıç: AK Parti’nin 
oyu bugün hala 

yüzde 40’ın üzerinde
n AK Parti İstanbul Milletvekili Halis 

Dalkılıç gazetemize konuk olarak seçim 
gündemine ilişkin sorularımızı yanıtladı. 
Türkiye, 14 Mayıs’ta yapılacak tarihinin 
en önemli seçimine doğru giderken, siyasi 
partilerin ve adayların sahadaki mücadele 
yarışı da hızlandı. AK Parti İstanbul Mil-
letvekili Halis Dalkılıç, 28. Dönem için de 
aday oldu ve deneyimli bir siyasetçi olarak 
seçim çalışmalarını sürdürüyor. n 14’TE

14 Mayısta gerçekleşecek genel seçimler için geri sayım başladı. 
Genel seçimlere yönelik çalışmalarını aralıksız sürdüren CHP 
Fatih İlçe Örgütü Kocamustafa seçim ofisini yoğun bir katılımla 
açtı. Açılışta konuşma yapan ilçe başkanı Yetişgin,  “15 Mayıs 
günü ülkeye adalet, liyakat, eşitlik hakim olacak” dedi. n 6’DA

Yetişgin; 
15 Mayıs günü 
ülkeye adalet, 

liyakat hakim olacak

Türkiye’de her geçen gün yükselen kira 
ve ev fiyatları vatandaşları zorluyor. 

Ev alamayan ve hatta kiralayamayan 
vatandaşlar da ev hayallerini TOKİ’de 

arıyor. Her yıl olduğu gibi bu yıl da ya-
bancı isimlere çıkan konutlar tepkiyle 
karşılanırken yabancılara çıkan konut 

sayısı yıldan yıla artış gösterdi. 

TOKİ, Türklere 

‘YABANCI’
Ümitle beklenen 

TOKİ kura 

çekimlerinde 

çok sayıda yabancıya 

ev çıkması tepki çekti. 

n TOKİ kuralarında yaşanan bir diğer 
dikkat çekici durum, Türk vatandaşlığı alan 
yabancıların TOKİ’den ev sahibi olmaları 
oldu. Birçok vatandaş bu durumu tepkiyle 
karşıladı. Sosyal medyada tepki gösteren 
yurttaşlar, “Biz burada çalışalım 5 defa 

başvuralım, yabancıya çıksın” diyerek 
yetkilileri adeta topa tuttular. Vatandaşlar, 
TOKİ konutlarına başvuru şartlarının göç 
sonrası vatandaş olanları kapsamaması ge-
rektiğini belirterek, öncelik barınma sorunu 
olan Türk halkına verilmeli çağrısı yaptılar. 

SÜLEYMAN ÇAY

15 GÜNDE BİR YAYINLANIR

n Bu tercihler 
arasında nispeten 
daha uygun ve Kahra-
manmaraş merkezli 
depremlerde de görül-
düğü üzere sağlamlık 
testinden başarıyla 
geçen devletin her yıl 
yaptığı TOKİ evleri var. 
TOKİ’nin konutları-
nın 850 bin TL olması 

vatandaşlar nezdin-
de tabi ki bir tercih 
sebebi. Ama başvuran 
5 milyon 135 bin 324 
kişi olunca durumun 
vahameti ortaya çıktı. 
Birçok vatandaş ve 
evli çiftlerin ümitle 
beklediği ev çıkma-
yınca sonuç büyük bir 
hüsran oldu.

TOKİ DEPREM  
TESTİNİ GEÇTİ

“5 KEZ BAŞVUR YABANCIYA ÇIKSIN”
n Ev fiyatlarındaki dalga-

lanmalar devam ediyor. Şu 
anda ortalama en az 1,5 milyon 
liradan başlayan ev fiyatları 
İstanbul’un çok da lüks olma-
yan yerlerinde bile 7 milyon 
TL’ye kadar çıkıyor. Bu fiyatlara 
ev alamayan vatandaşlar ise 
kiralık evleri tercih ediyor.

MİLYONLARIN HAYALİ  
SICAK BİR YUVA

Küçükçekmece’de 
‘bayram’ mesaisi

n Küçükçekmece Belediyesi, Ramazan 
Bayramı’na sayılı günler kala ilçe genelinde 
vatandaşların huzurlu bir bayram geçirmesi 
için çalışmalarını sürdürüyor.n 11’DE

Esenyurt, sanayicinin yanında
n Esenyurt, kalkınmanın anahtarının 

sanayinin elinde olduğu bilinciyle hare-
ket ederek yaptığı icraatlar ile sanayicinin 
yanında olmaya devam ediyor. n 5’TE

 İBB kaynaklarını 
etkin kullanmıştır

Cemal Sataloğlu:

SAYFA 8’DE

İsmet İnönü Spor Tesisleri22-23 Nisan  I  12.00-17.00

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı'nda 

birbirinden eğlenceli etkinlik ve oyunların gerçekleşeceği 

festivale tüm çocukları bekleriz.

Detaylı bilgi için: besiktas.bel.tr

BEŞİKTAŞ BELEDİYESİ 23 NİSAN’DA 
ÇOCUK FESTİVALİ DÜZENLEYECEK

n Beşiktaş Belediyesi, 23 Ni-
san Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nda iki gün sürecek bir 
çocuk festivali düzenleyecek. 
İsmet İnönü Spor Tesisleri’nde 
gerçekleşecek olan ‘’23 Nisan 

Fest’23 adlı çocuk festivalinde 
çocuklar doyasıya eğlenecek. 
Festivale katılacak olan Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat 
da bütün çocukları bu eğlenceli 
etkinliğe davet etti. n 15’TE

İhale 
cenneti 
Başakşehir 
Belediyesi 
Sayıştay 
raporlarında SAYFA 3’TE

Başakşehir Belediyesi 
CHP Meclis Üyesi 
Beyzade Kayabaşı

Iğdırlılar Derneği’nde 

n Merkezi Küçükçekmece Sefaköy'de 
bulunan ve 2010 yılında kurulan Iğdırlılar 
Sosyal Dayanışma ve Kültür Derneği’nde 
bayrak değişimi yapıldı.  Dernek Başkanı 
Cafer Kılıç’ın 14 Mayıs seçimleri için Mil-
letvekili adayı olması nedeniyle bıraktığı 
başkanlık görevine yönetim kurulu üyesi 
Yıldıray Sarıcan getirildi. n 8’TE

SARICAN 
DÖNEMİ

Bağımsız aday Öztürk: 
Ülkede ‘Adalet Depremi’ var

 n İstanbul 3. Bölge Bağımsız 
Milletvekili Adayı Fehmi Öztürk, 
gazetemize konuk olarak seçim 
çalışmaları kapsamında soruları-
mızı yanıtladı.14 Mayıs Cumhur-
başkanlığı ve Milletvekili genel 
seçimlerine 1 aydan kısa bir süre 
kaldı. Seçime günler kala siyasi 
partiler ve adaylar da vaatlerini 
kamuoyuyla paylaşmaya devam 
ediyor.n 7’DE

Aile Sağlık Merkezleri 
ALARM VERİYOR

 n İstanbul Tabip 
Odası, beklenen 
İstanbul depremini 
hatırlatarak Aile 
Sağlığı Merkezleri 
için acil önlem planı 
çağrısı yaptı. n 3’TE
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Aile Sağlığı Merkezleri (ASM) için 
büyük sorunlar dile getirildi. İstanbul 
Cagaloğlu’nda basın toplantısı ger-
çekleştiren İstanbul Tabip Odası, Aile 
Sağlığı Merkezlerinin beklenen büyük 
Marmara depremi sonrasında ayakta 
kalmasının ne kadar büyük önem arz 
ettiğine dikkat çekti.

TTB AHEK Başkanı Dr. Emrah Kırımlı 
gerçekleştirdi. Kırımlı, İstanbul’da 1083 
ASM olduğunu hatırlatarak, “Bu ASM’le-
rin yüzde 33’ü 1999 öncesi, yüzde 25’i 
1999-2007 yıllarında yapıldı. Yüzde 5’i 
ise son 5 yılda yapıldı. 2 ASM’den biri yı-
kık. İBB’den gidip öğrendiğimiz bilgiler 
de bununla uyumlu” dedi.
KÜÇÜKÇEKMECE’NİN İÇLER ACISI HALİ

Kırımlı, “Sunum için Küçükçekmece 
ilçesini seçtik. İstanbul Sağlık Müdürlü-
ğü web sitesinde Küçükçekmece ilçe-
sinde 50 ASM olduğu bilgisi yer alıyor. 
45’inin fotoğrafı var. Yani 5 tanesi kağıt 
üstünde ASM belli ki. Bu bölgedeki 
ASM’lerin çürük olduğunu biliyoruz. 
Buralarda çalışıyoruz” dedi.
SANAL ASM’LER

Örneğin Küçükçekmece’de 50 
ASM’nin 5’i sanal ASM olarak geçiyor. 
Sanal ASM, kadro olarak açılan ancak ne 
binası ne de herhangi bir resmi faaliyet-
te bulunmayan ASM’ler olarak biliniyor.

Sağlık Bakanlığı kağıt üzerinde bir 
ödenek ayırarak, bu ASM’leri sadece 
sanal olarak sisteme işliyor. Ancak bu 
sanal ASM’lerin bir adresi, binası veya 
faaliyeti bulunmuyor.

Aile Sağlık Merkezleri 
alarm veriyor

İstanbul Tabip Odası, 
beklenen İstanbul 
depremini hatırlata-
rak Aile Sağlığı Mer-
kezleri için acil önlem 
planı çağrısı yaptı.

Doktor Kırımlı sağlık çalışanlarının talep-
lerini ise şöyle sıraladı;

İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü tarafından 
riskli bölgelerde ve talep edenlerden başlana-
rak tüm ASM binalarının deprem güvenliği 
sağlamak amacıyla yeterli incelemelerin 
ivedilikle başlatılması gerekmektedir, bu 
konuda başta İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
olmak üzere yerel idareler ve meslek oda-
larından, diğer ilgili kurumlardan destek 
alınması

Tespit edilmiş ve edilecek olan deprem 
riskli ASM binalarının güçlendirilmesi, güç-
lendirilmiyorsa güvenli yerlere taşınmasının 
sağlanması

Aile hekimleri ve diğer sağlık çalışanları-
na kamu kurumları aracılığı ile AFAD, UMKE 
gibi kuruluşlar vasıtasıyla düzenli deprem 
eğitimlerinin yapılması, Sağlık Bakanlığı 
tarafından acil müdahale ve ilkyardım eği-
timlerinin verilmesinin sağlanması

ASM’leri ve aile hekimliği çalışanlarını 
içine alan bir acil eylem planının hazırlan-
ması ve düzenli olarak güncellenmesi

ASM’lerin afet sırasında ve sonrasında 
hizmet verecek şekilde ve acil toplanma yeri 
ya da sığınak gibi birimleri de içeren düzen-
lemeler yapılarak yeniden kurgulanması.

Kırımlı’nın sunumun ardından toplantı-
ya katılanlar katkı sundu.

Serkan HORUZ / Kent Yaşam Gazetesi 

TALEPLER SIRALANDI

İstanbul’da belediyelerin 
2022 yılı faaliyet raporları 
Nisan ayı meclis toplantıla-
rında görüşülüyor. Başakşehir 
Belediyesi’nin de geçtiğimiz 
yıl uyguladığı faaliyet raporu 
bu ayki Meclis toplantısında 
görüşüldü ve üzerinde hararet-
li tartışmalar yaşandı.
KARTOĞLU: KAYDA 
DEĞER BİR ŞEY YOK

Başakşehir Belediyesi CHP 
Meclis Üyesi Beyzade Kayabaşı, 
belediyenin 2022 yılı faaliyet-
lerinin adeta bir ihale cenneti-
ne dönüştüğünü ifade ederek; 
Sayıştay, Başakşehir Belediyesi 
Başkanlık komisyonu ve CHP 
grubu denetim komisyonu ile 
sabit olan raporlar hakkında 
Başakşehir Belediye Başkanı 
Yasin Kartoğlu’nun “kayda 
değer bir şey yok” sözünü 
hatırlatarak önemli açıklama-
lara imza attı ve Kartoğlu’na 
eleştirilerini yöneltti.

Başakşehir Belediyesi 
CHP’li Meclis Üyeleri Beyzade 
Kayabaşı ile Zekeriya Tuncay, 
gazetemize özel açıklamalar 
yaparak, belediyenin sadece 
2022 yılında değil, 2019 yerel 
seçimleriyle göreve geldiği 
günden itibaren yaptıklarını 
detaylarıyla anlattılar.
“KAYIT DIŞILIK, İHALESİZ 
PEŞKEŞ VE BİLE BİLE FAİZ 
YÜKÜ”

Kayabaşı, Sayıştay ra-
porlarıyla da sabit olduğunu 
söylediği faaliyetler sıralayarak 
şunları söyledi;

“Başakşehir Belediyesi 
2018 ve 2021 Sayıştay rapor-
ları 4 yıldır bizim yaptığımız 
denetim raporlarının tespit 
ve bulgularına rağmen ısrarla 
devam edilen ve düzeltilmeyen 
bulguları sizlerle paylaşmak 
isterim.

2019 yılında yayınlanan 
Sayıştay’ın 34 adet bulgu ve 
tespiti bulunmaktadır. 2021 
yılında ise 32 adet bulgu 
ve tespiti bulunmaktadır. 
2021 yılı Sayıştay raporunda 
önceki rapordaki tespit ve 
bulguların hiçbiri düzeltil-
memişken yine 32 adet daha 
tespit ve bulgu yeni raporda 
yer almaktadır.

1- Yıllardır mal ve hizmet 
alımları, yazılım ve lisans 
alımlarının ihale ile değil 
ihalesiz doğrudan giderleşti-
rilmesi.

2- Bu doğrudan alımların 
bazılarının Elektronik Kamu 
Alımları Platformu (EKAP) 
sistemine girilmeyerek kayıt 
dışı gösterilmesi.

3- Bu kayıt dışı işlemler 
sonucunda ihalesiz doğrudan 
alımların bütçeye konulan 
%10’luk limitin aşılması ve 
bu bilançolardaki bu konu ile 
ilgili oransal ve parasal ra-
kamların gerçekçi olmadığı.

4- Kira süresi biten bele-
diye taşınmazlarının ihale 
yapılmaksızın yeniden aynı 
kişilere ihalesiz verilmesi.

5- İlan, reklam, çevre 
temizlik, işyeri açma çalış-
tırma gibi belediyeye gelir 
getiren faaliyetlerden tah-
silatlarının yapılmaması ve 
ruhsatsız olan yerlere idarece 
para cezası uygulamayarak 
belediyenin gelir kaybına 
uğratılması. 

6- Ambalaj atıklarının 
toplanması ve değerlendiril-
mesi hakkını ihalesiz olarak 
devredilmesi. Bu faaliyetle 
ilgili belediyemizin bir sürü 
yatırım ve harcama yapmış 
olmasına rağmen belediye-
nin kasasına bu faaliyetlerle 
ilgili 1 kuruş dahi girme-
miştir.

7- Ve en önemlisi vergi 
primleri, kamuya ait öden-
mesi gereken payların zama-
nında ödenmeyerek bütçeye 
fazladan ek faiz yükü geti-
rilmesidir. Belediye yıllardır 
bilançolarında bu alanda 
borçlu bir belediyedir. Milyar-
lık bütçeler ile yönetilmesine 
ve imkana sahip olmasına 
rağmen, yandaşın ve müte-
ahhidin borcunu peşin peşin 
ödeyeceksin devlete olan bor-
cunu da ödemeyip faiz yükü 
yiyeceksin. Sonrasında faize 
karşıyız diyeceksiniz.
Serkan Horuz/KENT YAŞAM

İhale cenneti Başakşehir Belediyesi 
Sayıştay raporlarında

Başakşehir Belediyesi 2022 
yılı faaliyet raporu bele-
diyenin Nisan ayı Meclis 
toplantısında görüşüldü.
“KAMU ZARARI OLUŞMUŞTUR”

Kayabaşı, Rakamsal özet şu 46,5 milyon ana 
paralı borcu yapılandırma yapmışsınız bu yapı-
landırmanın sonucunda 33,9 milyon faiz yükü 
almışsınız sonuçta paranız olmasına rağmen ya 
yapılandırmayı unutmuşsunuz ya da devlete olan 
borcu borçtan saymadığınızı düşünerek yapılan-
dırmayı da zamanında ödemeyerek yeni bir faiz 
yükü getirerek kamu zararı oluşturuyorsunuz.

Bu mecliste gözümüzün içine baka bak Sayış-
tay raporları ile ilgili çok önemli bir durum söz 
konusu yok deyip sonrada tüm bu zararı, ziyanı 
ve ehli keyif faiz yükünü önemsiz sayan sayın 
başkanı da önce Allah’a sonra Başakşehir halkı-
nın vicdanına havale ediyorum.” dedi.

Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
“Büyükçekmece merkezden 
yapılan 6 kilometrelik yağ-
mur suyu kolektörleriyle 8 
kilometrelik pis su hatları-
nın E-5'in bu noktasından 
deniz tarafına 2 binlik kolek-
töre taşınması gerekiyordu. 
9 Nisan’da kararımızı verdik 
ve çeyrek asırda yapılma-
yan bu hizmet tam 8 günde 
yapıldı” dedi. 

Büyükçekmece merkez-
deki yağmur ve atık sula-
rının D-100 karayolunun güneyine, 
deniz kenarından geçen kolektör hat-
tına bağlanması için yapılan çalışma 
kapsamında yolun bir bölümü trafiğe 
kapatılmıştı. Yolun trafiğe kapatıl-
ması, trafiğin artmasına sebebiyet 
verdi. Akgün, ortaya çıkan tartışma-
lara yönelik basın açıklaması yaptı. 
Açıklamasında yolun neden trafiğe 
kapatıldığını aktaran Başkan Akgün, 
çalışmanın önemine de değindi. 
AKGÜN: İLK KOLEKTÖRÜ BİZ YAPTIK

Büyükçekmece Belediye Başkanı 
Dr. Hasan Akgün, “Büyükçekmece 
merkezdeki yağmur ve atık sularının 

D-100 karayolunun güneyine yani 
deniz kenarından geçen kolektör 
hattına bağlanması gerekiyordu. 
Çünkü yoğun yağmurlarda Büyükçek-
mece merkezinin, kaymakamlığın, 
bankaların ve bütün resmi dairelerin 
olduğu 3 bin yıllık yerleşim merke-
zinde yağmur suyu taşması sıkıntı-
sını yaşıyorduk. Büyükçekmece ilçe 
belediyesi olarak bu işin çözümü için 
tam çeyrek asır uğraştık. 1985 yılının 
sonundan itibaren bu şehirde görev 
yapan belediye başkanıyım. İlk kolek-
törü deniz kenarına İSKİ değil Büyük-
çekmece Belediyesi olarak biz yaptık. 
Şehir merkezindeki suları toplayacak 

olan hatları yine Büyükçek-
mece Belediyesi yaptı. Ama 
D-100 karayolunun yarılıp 
onun altından yağmur ve atık 
sularının deniz tarafındaki ko-
lektöre taşınmasını bizim yap-
mamız mümkün değildi, İSKİ 
Genel Müdürlüğü yapacaktı. 
Çeyrek asır boyunca bin defa 
o yolu aşındırdım; maalesef 
biz aynı partiden olmadığımız 
için çeyrek asır boyunca bu 
eziyeti, bu topluma, bu mille-
te ve Büyükçekmece halkına 
çektirdiler” şeklinde konuştu.

“İSKİ YAPMADI BANA DA 
YAPTIRMADILAR”

Çeyrek asır boyunca buradaki 
çalışmalara başlamak için izin ala-
madığını söyleyen  Akgün, “Sonuç 
olarak;  Büyükçekmece merkezden 
yapılan altı kilometrelik yağmur suyu 
kolektörleriyle sekiz kilometrelik pis 
su hatlarının E-5'in bu noktasından 
deniz tarafına 2 binlik kolektöre 
taşınması gerekiyordu. 9 Nisan’da 
kararımızı verdik, İSKİ Genel Müdürü 
Şafak Başa ve ekibi burada işe başla-
dılar. Ve çeyrek asırda yapılmayan bu 
hizmet tam 8 günde yapıldı. Geçmiş 

dönemlerde İSKİ yapmadı; bana da 
izin vermediler. Bunu herkesin bil-
mesi lazım lazım. Bu süre içerisinde 
halka yapılan eziyet bugün itibariyle 
bitti” ifadelerini kullandı.
“750 MİLYON LİRALIK BİR YATIRIM”

İSKİ Genel Müdürü Şafak Başa ise 
yapılan çalışma ile ilgili şu bilgileri 
paylaştı:

“Bu proje kapsamında 80 kilo-
metre, atık su ve yağmur suyu ve 
beş kilometre dere ıslahı var. 750 
milyon liralık bir yatırımı şu anda 
Büyükçekmece ilçemize Sayın Başkan 
Akgün’ün desteğiyle ve Ekrem İma-
moğlu’nun talimatlarıyla gerçekleşti-
riyoruz. Dizdariye veya Merkez Mahal-
lesi çok sıkıntılıydı; bu noktada da 
sadece buraya özel 8 kilometre atık su 
ve 6 kilometre de yağmur suyu hattını 
yapıyoruz. Fakat bunu yapmak yetmi-
yor; hatları ana kolektörlere bağla-
mak gerekiyor. 2 tane dev kolektör ve 
karşıdaki 2 binlik atık su kolektörü-
müz var. Geçen hafta hızlı bir kararla 
başladık ve iki hattımızı da geçirdik. 
Vatandaşlarımızı biraz mağdur ettiği-
mizin farkındayız; ben de özür diliyor 
ve sabırları için teşekkür ediyorum.” 
Serkan Horuz/KENT YAŞAM 

25 yılda yapılmayan hizmet 

8 günde yapıldı
9 Nisan’da İSKİ tarafından başla-
tılan ve Büyükçekmece ilçesi Diz-
dariye Mahallesi D-100 karayo-
lunda sürdürülen, atık su yağmur 
suyu hattı imalatı tamamlandı. 
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Geçtiğimiz hafta aday liste-
lerinin belli olduğu 14 Mayıs’ta 
yapılacak Cumhurbaşkanlığı 
ve milletvekilliği genel seçimi 
çalışmaları sürerken, siyasi 
partiler ve milletvekili adayları 
kendilerini seçmene anlatmaya 
devam ediyor.

İş dünyasının ve siyasetin 
tanınan isimlerinden Gökhan 
Türkeş Öngel, MHP İstanbul 
Milletvekili adayı olarak seçim 
çalışmalarını sürdürüyor. Ön-
gel, gazetemize konuk olarak 
Kent Yaşam Gazetesi İmtiyaz 
Sahibi Celal Karaali’ye konuştu. 
Öngel, ülkemizin iç siyasi gün-
deminden Türkiye’nin dünya 
ekonomisindeki yeri ve jeopoli-
tik meselelerine kadar geniş bir 
yelpazede kendisinin ve partisi-
nin görüşlerini aktardı.
“BÖLGEYİ LAYIKIYLA TEMSİL 
EDERİM”

Gökhan Türkeş Öngel’in 
kendisinin de aslen Karslı 
olduğu ve Kars-Ardahan-Iğdır 
bölgesinden İstanbul 3. Bölgede 
seçilme ihtimali yüksek sıradan 
milletvekili adayı gösterildiği 
biliniyor. Öngel, bilhassa hem-
şerilerinin kendisine yüksek 
teveccühü olduğunu dile getire-
rek Meclis’te de bölgeyi layıkıyla 
temsil edeceğinin sözünü verdi.

C.K: Milletvekili adayı 
olma yolculuğunuzu bizimle 
paylaşır mısınız?

G.T.Ö: Bende vatan ve millet 
hassasiyeti vardır. Göçe zorla-
nan bir nenenin torunu olarak 
onun “Devletiniz yoksa canını-
zın, malınızın ve ibadetinizin 
bir değeri yoktur” sözü beni 
küçüklüğümde çok etkiledi ve 
vatan, millet, bayrak hassasiye-
ti bende çok fazla gelişti.

Biz Doğu ilinin sınırında 
olduğumuz için en fazla sıkın-
tıyı biz çektik. Kimseyle vatan 
sevgimizi yarıştırmayız ancak 
devletin, vatanın ve bayrağın 
sevgisi bizde doğduğumuz coğ-
rafya gereği biraz daha yüksek-
tir.

MHP bize teveccüh gösterdi. 
Şu anda MHP’nin MYK’sında da 
görevliyim. Sayın Bahçeli’nin 
75 kişilik kadrosundayım, hem 
de Milletvekili adayı olarak kar-
şınızda bulunuyorum. 
“SÖZ KONUSU VATANSA GERİSİ 
TEFERRUATTIR”

C.K: MHP’nin kendi adıyla 
ve logosuyla seçime girmesi 
kararına ne diyeceksiniz?

G.T.Ö: Bekliyorduk. 
MHP’nin seçmen kitlesi Üç 
Hilal’i gördüğü zaman oyunu 
verir. Tabi ki Cumhur 
İttifakı 
ola-

rak adayımız Cumhurbaşka-
nımızı tekrar seçtirmek ancak 
liderimizin kararı da bu yön-
deydi ve bu şekilde seçimlere 
giriyoruz. 

C.K: MHP olarak yeni hü-
kümette üst düzey görevlerde 
bulunacak mısınız?

G.T.Ö: Şimdi mevcut siyasi 
iklimde MHP’nin tavrını oku-
mak biraz zor olabilir. Çünkü 
Bakanlık ve Cumhurbaşkanlığı 
yardımcılığı gibi pazarlıkların 
yapıldığı bu ortamda MHP’nin 
böyle amaçları yok. Biz önce 
devletimiz ve milletimiz diyo-
ruz. Aslında bakarsanız bu Gazi 
Mustafa Kemal’in düşüncesiyle 
bire bir ölçüşüyor. Gazi Mustafa 
Kemal de “Mevzu vatansa gerisi 
teferruattır.” demişti. Biz 15 
Temmuz hain darbe girişimi-
nin ardından her şeyi elimizin 
kenarıyla itip Cumhur İttifakı 
içinde yer aldık. Bundan sonra 
sayın liderimizin kararıyla üst 
bürokraside görevler alınabilir 
ancak biz bunları düşünmüyo-
ruz. 
“ÖYLE ADAYLAR VAR Kİ, ADAY 
OLDUĞU YERE NAVİGASYONLA 
GİDİYOR”

C.K: İstanbullu size neden 
oy versin? 

G.T.Ö: Listelere baktığım 
zaman çok kıymetli arkadaşla-
rımızın olduğunu görüyorum. 
CHP ve İYİ Parti’nin de listeleri-
ne baktığım zaman çok kıymetli 
arkadaşlar olsa da toplumun 
STK, muhtarlar, basın mensup-
ları gibi birçok kesimin iradesi 
de yansıtılmamış. Orada küre-
selcilerin iradesi var. Yani bazı 
adaylar var ki aday olduğu yeri 
bilmiyor ve oraya navigasyon 
olmadan gidemiyor. Bizim ise 
tüm işimiz, gücümüz, akrabala-
rımız bu 3. Bölgede bulunuyor. 

Kars-Ardahan-Iğdır’a gelince 
orada ciddi bir teveccüh var. Siz 
buradaki tüm o bölge insanını 
yok saymışsınız. 20 tane isim 
veriyorsunuz ama Kars-Arda-
han-Iğdır’dan bir tane isim ver-

memişsiniz. Bu kabul edilebilir 
değildir. 
“KARS’TAN HER MESLEK ÇIKAR, 
VATAN HAİNİ ÇIKMAZ”

C.K: Seçmen bunu cezalan-
dırır mı?

G.T.Ö: Cezalandırmalı. Biri-
leri sizi çantada keklik görüyor-
sa bu mutlaka cezalandırılmalı. 

2018 seçimlerinde 3. Bölge-
den MHP’nin 3 vekili var, 4’ü kıl 
payı kaçırdınız. Siz 5. sırada-
sınız. Burada şimdi seçilme 
ihtimaliniz ne kadar?

Bizim vekillerimiz 2.7 kat 
daha fazla çalışmış Meclis’te. 
Hal böyle olunca bu çalışkan 
ekip bozulmadı ve ilk 4’e yazıl-
dı. Ben de liderimizin kanaa-
tiyle ilk sıraya yazılmış oldum. 
Kars-Ardahan-Iğdırlı hemşerile-
rimizin ve STK’larımızın tevec-
cühüyle bu işi alacağımızı düşü-
nüyorum. Kars-Ardahan-Iğdır’ı 
çantada keklik olarak görenlere 
tarihi hatırlatmak isterim; Bu 
bölge Rus imparatorunu mağ-
lup edip kendi Cumhuriyetini 
kurdu! 

Bölgeden gösterilen aday-
ların çok az ve alt sıralarda 
olmasına yönelik beni şaşır-
tan çok büyük hassasiyet de 
gördüm farklı siyasi görüş ve 
partilerden. Benden farklı siyasi 
görüşteki arkadaşların bunu 
onur meselesi yaparak benimle 
konuştuklarını size söylemek 
isterim. Yerel siyasette de genel 
siyasette de Kars-Ardahan-Iğ-
dır’ın mutlaka temsil edilmesi 
gerekiyor.

Benim her defasında vurgu-
ladığım bir sözüm var; Kars’tan 
doktor, mühendis, iş insanı gibi 
her meslekten adam çıkar ama 
vatan haini çıkmaz.
“ANKETÇİLER MHP’NİN OYUNU 
DİĞER PARTİLERE DAĞITIYOR”

C.K: Seçim sonucu tahmi-
niniz nedir? Anketlerde de 
kafa kafaya çıkıyor sonuçlar.

G.T.Ö: Bizim bir yasa teklifi-
miz de vardı anket şirketlerine 
yönelik. Mesela borsada ma-
nipülasyon yapıyor ceza yiyor. 
Şimdi siyasette manipülasyon 
yapıyorlar bu borsadan da riskli. 
Biz diyoruz ki anket yaptınız, 
kimle yaptınız, nasıl yaptınız, 
kaç kişiyle yaptınız bunları pay-
laşın. Bunu yapmıyorlar.

2018’de MHP’nin ortalama 
oyu 4.7 gösterildi. Bir partinin 
de 17.6 gösterilmişti. Sandıklar 
açılıyor, MHP 11.2, o yüksek 
gösterilen siyasi parti de 9 
almış. MHP anket şirketleriy-
le çalışmıyor. Birilerinin oyu 
eksik kaldığında herhalde “Size 
de MHP’den 2 puan verelim” 
diyorlar. 
“SIĞINMACILAR İÇİN GÜVENLİ 

BÖLGE ŞART”
C.K: Sığınmacılar ve 

özellikle Suriyeliler 

hakkında ne söylemek ister-
siniz?

G.T.Ö: Türk milletinin 
Avrupa gibi faşist bir tavrı 
olamaz. Ama bu da tek başına 
bizim sıkıntılarımızı gidermez. 
Bizim göç isimli bir çalışmamız 
var. Göçmenleri direkt olarak 
gönderdiğimiz takdirde terör 
örgütlerinin katliamına maruz 
kalacak. Buna inanıyorum ki 
kimse onay vermez. Bir güvenli 
yaşam alanı oluşturalım, o böl-
gede zarar görmeden yaşama-
larını sağlayalım. Nihayetinde 
herkesin kendi ülkesine gönde-
rilmesi düşüncesindeyiz.

C.K: Bayramlarda ülkele-
rine gitmelerine ne diyecek-
siniz?

G.T.Ö: 4-5 milyon göçmen 
varsa. Bunu 30 bin ile sınırlaya-
bilirsiniz.  Biz bunları kayıt altı-
na alıyoruz, giriş çıkışları takip 
ediyoruz. Hatta son MHP grup 
konuşmasında sayın liderimiz 
Devlet Bahçeli de “bayramlarda 
gittiğinize göre bir sıkıntınız 
yok” dedi.

Ancak orası çok karışık bir 
bölge deyim yerindeyse fare 
deliği gibi. Rusya’nın kontrol 
ettiği alan var, Esad rejiminin 
kontrol ettiği alan var, PKK/
YPG’nin kontrol ettiği alanlar 
var. Çok bölünmüş bir coğrafya. 
Bakıyorsunuz bir yerde problem 
yok ama başka bir yerde var. 
ABD diyor ki burada bir devlet-
çik kuralım biz de diyoruz ki 
devletçik değil, güvenli bölge 
oluşturalım. Buralarda kalıcı 
konutları da yapıp insanları 
güvenli bir şekilde ülkelerine 
gönderelim. Eğer bunu başara-
bilirsek ülkemizde terör arasın-
daki bağı da koparmış oluyoruz.
“SIĞINMACILAR KESİNLİKLE 
GÜVENLİ BİR ŞEKİLDE 
GÖNDERİLMELİDİR”

C.K: Halk sığınmacılardan 
kesinlikle kurtulmak istiyor. 
Seçmenin de AK Parti’den 
umudunu kesip MHP’ye bel 
bağladığını görüyoruz. Buna 
ne diyeceksiniz?

G.T.Ö: Cumhur İttifakı’nın 
tamamen bu konuda büyük 
hassasiyeti var. AK Parti’nin de 
öyle ama liderimiz sayın Devlet 
Bahçeli altını kalın kalın çizerek 
söyledi; Sığınmacılar mutlaka 
ve mutlaka güvenli bir şekilde 
gönderilecek.

Ama bakın Türkiye’de kamu-
oyu emperyal güçler tarafından 
yanlış yönlendiriliyor. Burada 
gerçekten iş yapan ve ülke eko-
nomisine katkı sağlayan birçok 
insan var. Bana şikayet geliyor; 
Adam diyor ki ben bu ülkeye 
katkı sağlıyorum ekonomiye 
katkı sağlıyorum ama bir resto-
randa garsonun bile saldırısına 
uğruyorum. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Milletimiz, 
Serhat’ı çantada 
keklik görenleri 
cezalandıracak

MHP İstanbul 3. Bölge Milletvekili Adayı Gökhan Türkeş Öngel, 
seçim çalışmaları kapsamında gazetemize konuştu.

C.K: Z Kuşağı için ne söylersiniz?
G.T.Ö: Z kuşağı dijital tarikatçılıkla yönlendiri-

liyor. Bir cemaat ve tarikat nasıl lideri ne söylerse 
onu yapıyorsa, Z Kuşağı da emperyal güçler tarafın-
dan dijital tarikat olarak yönlendiriliyor. Örneğin 
Z Kuşağı bu dükkandan kahve içer diyorlar hemen 
oradan kahve içiyor gençlerimiz. Bunu giyer diyor-
lar hemen onu giyiyorlar. 

C.K: Zengezur koridoru hakkında bilgi vere-
bilir misiniz?

G.T.Ö: Karabağ 30 yıllık bir yaraydı ve bir anda 
bitirdik. Cumhur İttifakı ve milli irade budur. Tür-
kiye makroekonomik olarak tarihinin en iyi nokta-
sındadır. Nükleer santralimiz bitiyor, doğalgaz ve 
petrol aramalar son hızla devam ediyor. Aracımızı 
yaptık. Uçak gemisi yaptık. Silah ihracatımız 10 
milyar doları geçti. Milli savunmadaki gelişmeler 
ortada. Batıda başlıklar atılıyor; “Türkiye’nin savaş 
gücü korkutucu boyutta” diye. Bu yüzden bize 
romantik sözlerle saldırıyorlar. 

“TÜRKİYE 
MAKROEKONOMİK 
OLARAK TARİHİNİN 
ZİRVESİNDE”

“TÜRK’E 
DÜŞMAN 
OLARAK BU 
BÖLGEDE RAHAT 
EDEMEZSİNİZ”

C.K: İran’ın itirazı neden?
G.T.Ö: İran diyor ki bu bizim kırmızı çizgimiz. 

Azerbaycan’ı zayıflatmak istiyor. Ama İran’a akılcı 
tavsiyem şu; Bu gölgede 350-400 milyonluk bir Türk 
nüfusu var. bölgenin müreffeh olmanın yolu Türk-
lerle iyi geçinmektir. Türkler için de aynı şekilde di-
ğer ülkelerle iyi geçinmektir. Türk’e düşman olarak 
bu bölgede rahat edemezsiniz. 

Bakın Avrupa’da bir Yunan ile Alman’ın ortak 
hiçbir tarihi geçmişi yoktur. Ama ortak para, ortak 
ordu, ortak politikalar geliştiriyorlar. Şimdi ortak 
Latin dili üzerinde çalışıyorlar ortak dilimiz olsun 
diyorlar. Ama burada gelip bizi aşiretlere bölüyorlar. 

“Z KUŞAĞI DİJİTAL 
TARİKATÇILIKLA 
YÖNETİLİYOR”

Türkeş Öngel: 
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Ağrılı iş insanları İstan-
bul’da bir iftarda bir araya 
gelerek Ramazan bereketini 
paylaştı.

İstanbul'da Ağrılı iş 
insanları ve sanayiciler, 
İstanbul Ağrı Derneği ile 
Sanayici ve İş İnsanları Plat-
formu'nun Fatih’te Dosso 
Dossi Otel’de düzenlediği 
özel bir iftar programında 
bir araya geldi.
ADAN: SİYASET DEĞİL, 
İNSANLIĞIMIZ BİZİ 
BİRLEŞTİRİR

İstanbul Ağrı Derneği 
Başkanı Nihat Adan davet-
lileri selamlama konuşması 
yaparak, Ramazan ayında 
bu gibi organizasyonlarla 
bir araya gelmenin önemi-
ne değinerek, iftarda bu-
lunan Ağrılıların arasında 
hiçbir siyasi sınır olmadığı-
na dikkat çekti ve daha çok 
bu tip buluşmalara ihtiyaç 
olduğunu söyledi. Adan, si-
yasileşmiş dernekler yerine 
güçlü bir platforma ihtiyaç 
olduğunun da altını çizdi.

Adan şunları söyledi;
Bizim en büyük mü-

cadelemiz, birlik olalım, 
beraber olalım, birbirimize 
sahip çıkalım.  Bunun için 
fikir ve görüşlerimizi dışa-
rıda bırakmamız gerekir. 

Siyasi görüşler bizi bir araya 
getirmez, insanlığımız bizi 
bir araya getirir. Herke-
sin kendine göre bir fikri 
olabilir ama o görüşleri ve 
fikirleri dışarıda bırakmak 
gerekir. Eskiden 30 kişiyi 
bulamazken şimdi bendeki 
kayıtlara göre 220 bin Ağrılı 
hemşerimiz var İstan-
bul’da. Nüfusun en çok 
olduğu yer de Esenyurt’tur. 
“GÜÇLÜ OLURSAK 
BAŞARAMAYACAĞIMIZ ŞEY 
YOK”

Adan konuşmasını 
şöyle sürdürdü; “Turhan 
Feyzioğlu ile görüşmüştüm 
geçmişte. Bize demişti ki, 
sizin avukatlarınız var ama 
bunların bir grubu yok mu? 
Grup kurup kendilerini ifa-
de etseler iyi olmaz mı? İşte 
en basit örnek budur. Biz 
şimdi dernek ve vakıflar ku-
ruyoruz ama bunların daha 
güçlü bir şekilde devam 
etmeleri gerekiyor. Örneğin 
güzel bir platformun olması 
lazım. Ağrı’ya hizmet eden 
herkes benim ağabeyimdir. 
Birkaç yıldır çalışmalarımız 
pandemi ve başka nedenler-
den dolayı sekteye uğrasa 
da güçlü bir şekilde devam 
edeceğiz. Sizin bir konum-
da güçlü bir platformunuz 

yoksa olmaz. Dernekler si-
yasileşmiştir, ama platfor-
mun içinde kanaat önderle-
ri, ileri gelenler, iş insanı, 
sanayici gibi herkes var. Biz 
güçlü bir oluşum yaparsak 
başaramayacağımız hiçbir 
şey yok.”
TEKDAĞ: 
BİZ BU 
HAREKETİN 
BİR NEFERİYİZ

Sonrasın-
da kürsüye 
çıkan Ciner 
Medya Yöne-
tim Kurulu 
Başkanı 
Kenan Tekdağ 
da katılan 
herkese te-
şekkür ederek 
kısa bir ko-
nuşma yaptı. 
Tekdağ, “Burada konuşma 
yapma hakkı bana ait değil, 
sağ olsun Nihat Başkan 
gerekenleri söyledi. Bu işin 
lideri de sensin, emek vere-
ni de sensin. Biz burada bir 
nefer olarak senin göster-
diğin çerçevede elimizden 
geldiğince katkı yapmaya 
çalışıyoruz. Çok fazla bir 
katkımızın olduğu da 
söylenemez ama teveccüh 

gösteriyorsunuz. Bir Ha-
dis-i Şerif var; Müminlerin 
en hayırlısı en çok hizmet 
edendir diye. Nihat abi de 
Ağrılı bir hemşerimiz ola-
rak İstanbul’a geldiğimiz-
den beri her türlü etkinlikte 
ismini duyduk. Dediği gibi 

siyasi görüş ve 
inanç ayrımı 
yapmaksızın 
Ağrılı kimliği 
ekseninde 
gerek me-
muriyetinde 
gerek emekli 
döneminde 
yardımda, 
katkıda 
bulunacağı 
her desteği 
seferber etti. 
Ben bunun 
her dönem 
şahidi oldum. 

Marifet iltifata tabidir. İyi-
likte yarışmak için temasta 
bulunmakta fayda var. 
Böyle hayırlı işler yapan 
hemşerilerimizi onur-
landırmak gerekir. Allah 
razı olsun, ellerine sağlık, 
hayırlı hizmetlerinin deva-
mını diliyorum. Ağrılılara 
da teşekkür ediyorum.” 
ifadelerini kullandı. Fazıl 
Anıl Kılıçlı/Serkan Horuz - 
KENT YAŞAM

Ağrılılar iftarda buluştu: 

Birlikte güç var!
İstanbul 
Ağrılılar
 Derneği 
Başkanı 

Nihat Adan

Ciner Medya 
Yönetim 

Kurulu Başkanı 
Kenan Tekdağ

İş dünyasıyla düzenlenen 
iftar programında konuşan 
Esenyurt Belediye Başkanı Ke-
mal Deniz Bozkurt, “Türkiye’de 
sanayici olmak en zor işlerden 
bir tanesi, zira kaybedecek çok 
şeyimiz var. Siz kazanmadan 
bu ülkenin refah seviyesinin 
yükselmesinin mümkün ol-
madığını görüyorum. Sizlerin, 
dünyayla rekabet edebilir sevi-
yeye gelmesi için yerel yöne-
timlerden başlayıp merkezi 
hükümete kadar ciddi destek 
verilmesi gerekiyor” dedi.

Esenyurt Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, iş insan-
larıyla iftar programında bir 
araya geldi. Düzenlenen prog-
rama CHP Esenyurt İlçe Baş-
kanı Hüseyin Ergin, İstanbul 
Sanayicileri ve İş İnsanları Der-
nekleri Federasyonu (İSİFED) 
Başkanı Muammer Ömeroğlu, 
İstanbul Sanayici ve İş İnsanla-
rı Derneği (SANDER) Başkanı 
Mehmet Kocasakal, Esenyurt 
Sanayici ve İş Adamları Der-
neği (ESİDER) Başkanı Emin 
Armağan Şakar, İhlas Medya 
Grup Başkanı Aslıhan Ören, 
Türkiye’de İş Dünyası Dergisi 
Genel Yayın Yönetmeni Celal 
Toprak ve çok sayıda iş insanı 
katıldı. Türkiye’de İş Dünyası 
Dergisi’nin 17. sayısının da 
tanıtıldığı iftar programında 
Başkan Bozkurt şöyle konuştu: 
“Önemli başarılar elde etmiş 
kişilerle bir arada olmak beni 
mutlu etti. Öncelikle Allah tut-
tuğumuz oruçları kabul etsin. 
Bu günler; eşitliğin, adaletin, 
birliğin, beraberliğin, dostlu-
ğun güçlendiği bir dünya için 

hep birlikte hizmet etmemize 
vesile olsun.”
BOZKURT: TEKNOLOJİ VE 
İNOVASYON MÜDÜRLÜĞÜ 
KURDUK

İş insanların bu ülkenin 
sanayisine ve ekono-
misine katkıda bu-
lunmak için çok emek 
verdiklerini söyleyen 
Bozkurt, “Kaynakları-
mızın doğru yönetil-
mesi, sizin ihtiyacınız 
olan kaynakların 
temin edilmesi, in-
san kaynağının ona 
göre eğitilmesi için 
hepimizin üzerine 
düşen görevleri yerine 
getirmenin önemli ol-
duğunu biliyorum. Bu 
toplantılar, işini iyi 
yapan kişilerin, kuru-
luşların tanınır hale 
gelmesi için ve bizim 
geleceğimiz açısından 
çok önemli. Biz tabii bir ortak 
çalışma da yaptık. Bir çalıştay 
sonrasında burada bir Teknolo-

ji ve İnovasyon Müdürlüğünün 
ne kadar büyük bir ihtiyaç 
olduğunu sizlerle birlikte tespit 
ettik. Bu tespitler sonucunda, 
İnovasyon ve Teknoloji Mü-
dürlüğünü kurduk. Çalıştayda 
çok güzel sonuçlar elde ettik. 

Bugün yine 
benim dâhil 
olduğum 
Millet İttifa-
kı'nın ortak 
protokolünde 
o çalıştayda 
elde ettiğimiz 
sonuçların 
neredeyse 
tamamı var. 
Türkiye'nin 
neye ihtiyacı 
olduğunu, 
Esenyurt'ta 
yaptığımız 
çalışmayla, 
Ankara'da 
yaptığımız 
çalışmanın 

ne kadar örtüştüğünü gördük.” 
diye konuştu. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Esenyurt, sanayicinin yanında
Esenyurt, kalkınmanın anahtarının sanayinin elinde olduğu bilinciyle hare-
ket ederek yaptığı icraatlar ile sanayicinin yanında olmaya devam ediyor.
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CHP Fatih İlçe Örgütü’nün 
genel seçimlere yönelik çalış-
maları aralıksız sürüyor. Alan 
çalışmalarına hız kazandıran 
CHP Fatih İlçe Örgütü’nün 
Kocamustafapaşa’da açtığı seçim 
ofisi açılışına Fatihliler yoğun 
ilgi gösterdi. Açılışa CHP İstan-
bul İl Başkan Yardımcısı Özgür 
Birgün, CHP Fatih İlçe Başkanı 
Yusuf Yetişgin, ilçe yöneticileri, 
belediye meclis üyeleri, CHP 
İstanbul 2. Bölge milletvekili 
adayları Fuat Yıldırım, Gökan 
Zeybek, Yunus Emre, Soner 
Özimer, Işık Öğütçü, Mehmet 
Ali Yüksel ve çok sayıda partili ve 
vatandaşlar katıldı. CHP Fatih 
İlçe Örgütü çatısı altında siyaset 
yapan başta Baykal Kazancıoğlu, 
Can Özyedierler, Gökhan Gencer, 
Hasan Kızılyatak, Suat Özcan, 
Mehmet Ali İyimaya, Süleyman 
Aydın ve Nail Sarus’un destekle-
riyle gerçekleşen seçim ofisinin 
açılış kurdelesini CHP Fatih İlçe 
Başkanı Yusuf Yetişkin ve CHP 
İstanbul 2. Bölge milletvekili 
adayları hep beraber kestiler. 
’14 MAYIS AKŞAMI 
CUMHURBAŞKANIMIZ  
KILIÇDAROĞLU OLACAK’

15 Mayıs günü ülkeye adalet, 
liyakat, eşit yurttaşlık anlayı-
şının hakim olacağı inancıyla 
seçim ofisini açtıklarını belirten 
CHP Fatih İlçe Başkanı Yusuf 
Yetişgin, buradan Genel Başka-
nımız Sayın Kemal Kılıçdaroğ-
lu, 15 Mayıs günü bu ülkenin 

Cumhurbaşkanı yapacağımıza 
söz veriyoruz’ dedi. Daha sonra 
söz alan CHP İstanbul 2. Bölge 
Milletvekili Gökan Zeybek ise, 
ilçe seçim ofisinin açılışına katkı 
sunan herkese teşekkür ederek, 
‘Bugüne kadar gördüğümüz 
seçimlerden farklı bir seçim 
yaşayacağız. Altı siyasi parti 
işbirliği ile 17 partinin destekle-
diği Cumhurbaşkanı adayımızı 
seçmek için bir kampanya yapı-
yoruz. Sayın Kılıçdaroğlu’nu bi-
rinci turda seçmek için çalışıyo-
ruz. Sandıklara sahip çıkmamız 
ve toplumun tüm kesimlerini 
kucaklayacak bir çaba göster-
memiz lazım. Bizler CHP’nin 
milletvekilleri olarak başka siyasi 
partilere oy veren seçmenlerin 
de Cumhurbaşkanlığı oylarının 
tümüne talibiz. 60 milyondan 
fazla seçmenin oyu için çalışıyo-
ruz. CHP’nin listelerinde aday 
olan insanlar antidemokratik 
seçim yasasının getirdiği parti-
lerin il barajına takılabilmeleri 
ve AK Parti ile MHP’nin istediği 
sonuçların çıkmaması için siyasi 
partilerin büyük çoğunluğu 
kendi listelerinden değil CHP’nin 
listesinden seçime girecekler. 
Seçimden sonra da ayrılarak 
iktidar bloğunu oluşturacaklar. O 
nedenle biz millet ittifakı olarak 
300’ün üzerinde vekil çıkarmayı 
ve Cumhurbaşkanlığını da ilk 
turda kazanmak için çalışacağız. 
Allah’ın izniyle 14 Mayıs akşamı 
Cumhurbaşkanımız Kemal Kı-
lıçdaroğlu olacak. Birleşe birleşe 

kazanacağız!
‘SANA SÖZ, TÜRKİYE’YE BA-
HAR GELECEK’

CHP İstanbul 2. Bölge Mil-
letvekili Yunus Emre ise yaptığı 
konuşmada şunları söyledi; 
Burada da yazıyor; Sana söz. 
Bu bizim toplumumuza vaadi-
mizdir.  Hayat pahalılığı sona 
erecek. 418 milyar doların hesabı 
sorulacak. Tek adam düzenine 
son verilecek. Türkiye’ye bahar 
gelecek. Sana söz yine baharlar 
gelecek. Bu bizim topluma karşı 
sözümüzdür. Bir de her CHP’li 
bir diğer arkadaşına söz vermeli; 
Nedir o söz? Genel başkanımızı 
Atatürk’ten ve İnönü’den sonra 
CHP Genel Başkanı’nı Cumhur-
başkanı yapma sözü. Birbirimize 
de bu sözü veriyoruz. 
‘CHP İKTİDAR OLUYOR, 
BUNDAN ŞÜPHENİZ OLMASIN’

Daha sonra söz alan CHP İs-
tanbul 2. Bölge Milletvekili Adayı 
Enis Berberoğlu ise, büyük bir 
ideal için Kocamustafapaşa’da 
buluşmanın büyük bir mutluluk 
olduğunu ifade ederek, ‘Birbi-
rimize tutuna tutuna eninde 
sonunda Genel Başkanımız Sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu’nu Cumhur-
başkanı, partimizi de iktidar 
ediyoruz. Bu konuda en ufak bir 
şüpheniz olmasın’ dedi. 
‘EMANETİ HAİNE 
BIRAKIRSANIZ KIYAMETİ İŞTE 
O ZAMAN YAŞARSINIZ’

CHP İstanbul 2. Bölge Mil-
letvekili Adayı Fuat Yıldırım ise 
Fatih’te çocukluğunun geçtiğini 
belirterek, ‘Hafızlık yıllarım 
burada geçti. Buranın kokusu-
nu, tadını, suyunu biliyorum. 
Efendimizin bir hadis-i şerifini 
okumak istiyorum; Demişler ki 
efendimize kıyamet ne zaman 
kopacak? Onu Allah bilir. Ama 
diyor ki; Makamı korkağa, 
emaneti haine parayı ihtiras 
sahibine verirseniz göbeğinde 
yaşıyorsunuz zaten bekleme-
yin. Hepimizin çektiği sıkıntı 
demokrasi, İslam literatüründe 
kul hakkıdır bu, bireysel hak ve 
özgürlükler. Allah kul hakkıyla 
gelmeyin diyor. Ama nasıl bir 
günaha girerseniz bir tövbeniz 
yetiyor. Hepimiz beşeriz ve hata 
yaparız. Bunu Allah bildiği için 
tövbe kapısını açık bırakmıştır. 
Beşeri ilişkilerimizde de özür 
dilemeyi bilmemiz ve helalleş-
memiz gerekiyor. Nasıl oluyor da 
bu kadar mükemmel bir kültüre 
sahip bir toplum bireysel hakla-
rını burada değil de Avrupa İnsan 
Hakları Mahkemesi’nde arıyor? 
Müslüman bir toplum şimdi siz 
düşünün. Din, dil, ırk ayrımı 
yapmak kesinlikle haramdır. 
Herkese dokunmak, herkesi ya-
şatmak… İbadet budur. İnşallah 
iki bayram arasında baharları 
getireceğiz. 
‘ADALETİ TESİS EDECEĞİZ’

CHP İstanbul 2. Bölge 
Milletvekili Adayı Mehmet Ali 

Yüksel ise , ‘İlçe başkanımızı 
ve teşkilatımızı saygı sevgiyle 
selamlıyorum. Ben ilk defa 
bir şey görüyorum. 1900’lü 
yılların başında devlet, millet 
krizdeyken Kuvay-ı Milliyeciler 
kollarını sonuna kadar açmış-
lar ve herkesi karşılamak için 
hazır hale geçmişler. Genel 
başkanımızı cumhurbaşkanı 
yaptıktan sonra Anadolu’nun 
her bir köşesinde filizlenen her 
düşünceyi ve dolayısıyla her bir 
yurttaşımızın kendini mecliste 
göreceği aydınlık yarınlarla bir 
dayanışma içinde olan devlet ve 
toplumsal düzeni sağlayacağız. 
İbn-i Haldun’un dediği gibi halk 
dediğiniz şey adaletle korunma-
sı gereken insanların bir arada 
durma meselesidir. Adaleti tesis 
edeceğiz, her bir yurttaşımızın 
da kendini birinci sınıf vatandaş 
olarak görmesini sağlayacağız’ 
diye konuştu. 
‘ÇALIŞA ÇALIŞA KAZANACAĞIZ’

Daha sonra söz alan CHP 2. 
Bölge İstanbul Milletvekili Adayı 
Işık Öğütçü de, hem birleşe bir-
leşe hem de çalışa çalışa kazana-
caklarını belirterek, ‘ Mustafa 
Kemal Atatürk’ün bir sözü var, 
‘Çok kısa sürede çok büyük işler 
başardık’ diyor. Bende sizlerle, 
hep beraber çok kısa sürede 
çok büyük işler başaracağımıza 
yürekten inanıyorum. Hepinize 
katılımız dolayısıyla teşekkür 
ediyorum’ dedi.  

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

CHP Fatih, Kocamustafapaşa 
seçim ofisini büyük 

bir coşkuyla açtı 

14 Mayısta gerçekleşecek genel seçimler için geri sayım başladı. 
Genel seçimlere yönelik çalışmalarını aralıksız sürdüren CHP Fatih 
İlçe Örgütü Kocamustafa seçim ofisini yoğun bir katılımla açtı. 

Daha sonra Fatih’ten İstanbul 2. 
Bölge Milletvekili Adayı olan Soner 
Özimer söz alarak şunları söyledi; 
Yıllarca hep beraberdik, alanlarda be-
raber çalıştık. Şimdi de çocuğunuzun 
oraya girmesi için daha fedakar bir 
şekilde çalışacağız. Bu seçim farklı 
bir seçim. Listeler farklı gelmiş olabi-
lir ama genel başkanımızı Cumhur-
başkanı yapacağız. İlk amacımız bu. 
Bunu sizler başaracaksınız. Ben Fatih 
halkını tanıdığım için çok iyi biliyo-
rum. Küskünler var ve başka partilere 
oy vermeyi düşünüyorlar ama CHP 
çok önemli bir konumda ve genel 
başkanımızı orada yalnız bırakma-
mamız lazım. İttifak partileri de çok 
önemli ancak kendi partimizi des-
tekleyeceğiz. Geçmiş dönemde barajı 
aşması için başka partileri destekledi 
arkadaşlarımız ama bu seçimde öyle 
bir sorun yok. Sizin gözünüzde o ışığı 
görüyorum. Hepinize katılımınız ve 
tüm destekleriniz için çok teşekkür 
ediyorum.

Konuşmaların ardından kurdelesi 
kesilen ilçe seçim ofisinde milletveki-
li adayları partililerle bir süre sohbet 
etti, partililerin ve vatandaşların 
sorunlarını dinledi. 

‘BİZİ MECLİSE 
TAŞIYACAK IŞIĞI 

GÖZLERİNİZDE 
GÖRÜYORUM’
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14 Mayıs Cumhurbaşkanlığı ve Mil-
letvekili genel seçimlerine 1 aydan kısa 
bir süre kaldı. Seçime günler kala siyasi 
partiler ve adaylar da vaatlerini kamuo-
yuyla paylaşmaya devam ediyor.

İstanbul 3. Bölgeden Bağımsız Millet-
vekili Adayı olan Fehmi Öztürk ise sıra 
dışı bir politik yaklaşımla İstanbullunun 
oyuna talip olarak Kent Yaşam Gazetesi 
İmtiyaz Sahibi Celal Karaali’ye konuş-
tu. Öztürk, seçimin en büyük iki bloğu 
Cumhur ve Millet İttifakı’na yönelik 
eleştirilerini dile getirerek, özellikle İs-
tanbul’da söz konusu ittifaklar içindeki 
partilerin milletvekili aday listelerinin 
de tabanı, yani millet iradesini yansıt-
madığını ifade etti.
“MAHALLESİNİ YÖNETEN ÜLKESİNİ DE 
YÖNETİR DEDİK”

C.K: Siyasi kariyerinizden bahse-
der misiniz?

F.Ö: Küçükçekmece’de Mehmet Akif 
Mahallesi muhtarıydım. 99 yılında se-
çilmiştim. Biz muhtarlara da tabandan 
baskılar geliyordu. Ekonomi çok kötüy-
dü. Bankalar hortumlanıyordu. Küçük-
çekmece muhtarlar dernek başkanıydım 
ve tüm Türkiye muhtarlarının teşkilat 
başkanıydım. Sonra sesimizi duyurmak 
için Ankara’da protesto gösterisi düzen-
ledik. 13 ağustos 2001 yılında Ulusal 
Muhtariyet Partisi’ni kurduk. Hatta 14 
Ağustos’ta AK Parti kuruldu bizden bir 
gün sonra. Türkiye iyi gidiyordu ama 

sonra gücün tek elde toplandığı durum-
da Türkiye nasıl bir felakete sürüklendi 
herkes gördü. 

diyorum, ben bunları çözemiyorum.
“3. BÖLGE İNSANININ 
HAMALI OLMAYA GELDİM”

C.K: Neden 3. Bölge?
F.Ö: Burada yerleştik. Buranın 

insanıyız. Aile gibiyiz. Burada oturuyo-
ruz. Sinopluyum hemşerilerim de beni 
bilirler. Onlar için her şeyi yaparım ama 
bu bölgede herkesle hemşeriyim. Babam 
öldüğünde cenazede 30 Sinoplu varsa 
300 tane de başka şehirden hemşerim 
vardı. 3. Bölge insanının hamalı olmaya 
geldim. 3. Bölgeyi Meclis’te temsil et-
meye geldim.
“1 OYLA VEKİL OLACAĞIM”

C.K: Kaç oy almanız gerekiyor?
F.Ö: 1 oy istiyorum. Ben 1 oyla vekil 

olacağım. 1 oyu almayan 1 milyon oyu 
alamaz. 14 Mayıs’a kadar zaten ben 
milletvekiliyim. Oyu sayı olarak gör-
müyorum ben irade olarak görüyorum. 
Benim hiçbir hesabım yok, ben kendim 
için değil halkım için siyaset yapmak 
istiyorum.
“HAKKIMI HELAL ETMİYORUM”

C.K: Bağımsız vekil olursanız ne 
yapacaksınız? Başka bir partiye geçe-
cek misiniz?

F.Ö: Hayır ben bağımsızım. Belediye 
başkanlığı için de aday belirliyorlar ya 
bunun önüne geçmek için bir hareket 

başlatacağım. Bağımsız aday nerede 
olursa olsun gidip destek vereceğim 
onlara. Kendi bölgelerinde kendi iradele-
rini sandığa yansıtmaları için çaba sarf 
edeceğim. Ben cezaevine de razıyım, 
kim ne yapmışsa çıkıp konuşacağım. 
Siyasette istikbal de beklemiyorum. 
Benim derdim Ayşe Teyze. Devletin 
dini adalet. Adamlar bakan koltuğunda 
oturuyorlar sonra gelip benimle aynı 
bölgeden vekil adayı. Nasıl olacak bu iş? 
Devletin arabasıyla geziyorlar ben bura-
ya kiralık arabayla geliyorum İSPARK’a 
park ücreti bile veriyorum. Çoluk 
çocuğun rızkı bu. Ben 1 lira bile 
almadım kimseden. Yazık yani 
ben helal etmiyorum. Kim olursa 
olsun bu seçim Sathı mailinde 
helal etmiyorum. Devlet görevli-
leri, belediye başkanları hepsi-
ne diyorum ki bizim malımızı 
bırakın. 8500 lira çorba parasıyla 
kandırmayın bu halkı ya. Bu halk 
namuslu şerefli bir halk, 
sahip çıkın bu halka 
lütfen. Yerel medya 
işte bu yüzden çok 
önemli bunları 
ulusal med-
yada kimse 
söylemez. 
KENT YAŞAM 
HABER 

MERKEZİ

Bağımsız aday Öztürk: 
Ülkede ‘Adalet Depremi’ var

İstanbul 3. Bölge Bağımsız Milletvekili Adayı Fehmi Öztürk, gazetemize konuk olarak seçim çalışmaları kapsamında sorularımızı yanıtladı.

C.K: Bağımsız vekil olmaya nasıl karar verdiniz?
F.Ö: Her zaman inandığım yerde oldum. Oyumu 

da inandığım kişilere, hizmet edenlere verdim ama bu 
dönem bağımsız aday olma ihtiyacı hissediyorum ben 
böyle bir şey görmedim. Adalet sisteminin çöküşüne 

seyirci kalamadım. Adalet depremi var ülkede. Sosyal 
medyaya bakın, kimseye inanmayın, ülke yönetimine 
demokratik bir şekilde sahip çıkın. Bunlar ülkeyi fela-
kete götürüyorlar. Ülkenin adalet bakanına, savcısına 
ağıza alınmayacak sözler söyleniyorsa bize yazıklar 
olsun. Kamu çökmüş durumda.

Milletvekili listelerinde de taban kendi iradesini 
bulamadı. Kimin listeye girdiği belli değil. Adalet yok 
denecek seviyede. Ben 3. Bölgede yaşayan vatandaşları-
mıza sesleniyorum; ben bu ülkede 35 yıldır yaşayıp ti-
caret yapıyorum. Ben buradaki her sıkıntıyı biliyorum. 
İş insanlarını da tanıyorum, listelere baktığım zaman 
nereden geldi bu adamlar 

“BUNLAR ÜLKEYİ
FELAKETE 

GÖTÜRÜYORLAR”
C.K: Listelerin bu 

kadar tartışılması sizin 
seçilme şansınızı artırı-
yor mu?

F.Ö: Ben seçileceğim. 
Ben buna inanıyorum. 15 
Mayıs’ta ben Meclis’teyim. 
Ben milletin iradesinin 
liste krizinden insanların 
partilere mesafe koyduğu-
na inanıyorum. Bağımsız 
adaylara görev verecek halk. 
Tepki ve ceza olarak bağım-
sız adaylara yöneleceklerini 
düşünüyorum. Diyecekler 
ki siz bizi saymadınız. Adam 
yıllarını vermiş partiye örneğin il 
başkanlığı yapmış vs. Sen listeye 
sokmuyorsun adamı. 

“LİSTELER TABANIN İRADESİNİ YANSITMIYOR”
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İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi Meclisi’nin 
Nisan ayı birinci oturu-
munda tartışmaya açılan 
denetim raporu ile ilgili 
AK Partili Denetim Komis-
yonu Başkanı Muammer 
Kaynar, İBB’nin giderleri-
nin gelirlerinden fazla ol-
duğunu ve İmamoğlu’nun 
İBB’yi borç yükü altına 
soktuğunu öne sürdü. Bu 
iddialara şerh koyan Dene-
tim Komisyonu Üyesi, CHP 
İBB ve Beykoz Meclis Üyesi 
Cemal Sataloğlu ise, İBB 
iştiraklerinin geçmiş yöne-
tim dönemiyle kıyaslan-
dığında gelirlerini artırıcı 
hizmetler ürettiğini ve 
İmamoğlu başkanlığındaki 
İBB’nin kaynaklarını etkin 
kullandığını savundu. 

İstanbul Büyükşehir 
Belediye Meclisi'nde tartış-
maya açılan 2022 yılı de-
netim raporu ile ilgili AK 
Parti İBB’nin borç yükü-
nün arttığını öne sürerken 
CHP ise kaynakların etkin 
ve verimli kullanıldığını 
savundu. 

İBB Meclisi nisan ayı 
toplantısının birinci otu-
rumu, Meclis 1. Başkan-
vekili Zeynel Abidin Okul 
başkanlığında Saraçha-
ne'deki belediye binasında 

yapıldı. Meclis'te, 2022 
Yılı Denetim Raporunu 
meclise sunmak için söz 
alan Denetim Komisyonu 
Başkanı Muhammet Kay-
nar, İBB'nin, 2022 yılında 
58 milyar 941 milyon lira 
gelir elde ettiğini, 64 mil-
yar 314 milyon lira gider 
yapığını söyledi. İETT'nin 
2022 yılında 6 milyar 710 
milyon lira gelir elde etti-
ğini, 8 milyar 930 milyon 
lira gider yaptığını ifade 
eden Kaynar, İSKİ'nin 2022 
yılında 12 milyar 809 mil-
yon lira gelir elde ettiğini, 
17 milyar 446 milyon lira 
gider yaptığını belirt-
ti. İSKİ ve İETT de dahil 
edildiğinde İBB'nin 2022 
yılında toplam harcaması-
nın 91 milyar lira olduğu-
nu anlatan Kaynar, 2022 
yılı bütçesinde merkezi 
idareden İBB'ye 50 milyar 
750 milyon lira geldiğini 
ifade etti.
"İBB İŞTİRAKLERİ 
BAŞARILI PERFORMANSLA 
KENTİ KALKINDIRIYOR"

Denetim Raporu'na 
muhalefet şerhi düşen 
CHP'li Meclis Üyesi Cemal 
Sataloğlu, "İBB'nin sahip 
olduğu şirketler başarılı 
bir performans çiziyor. 

Geçmiş dönemlerde işti-
rakler, vergi, sigorta borcu 
olması nedeniyle veya 
mali yapısının ters oranlar 
çıkması nedeniyle ihale-
lere giremiyorlardı. Yeni 
dönemde ihalelere giriyor-
lar. Şirketler yeni yönetim 
modeliyle başarı listelerine 
giriyor ve her yıl bu başarı 
artıyor. İstihdam olanaklı 
ile sosyal ve ekonomik 
anlamda da kentin kalkın-
masına önemli katkılar 
sunmaya devam ediyorlar" 
diye konuştu.

Döviz kurunun nere-
den nereye geldiğinin belli 
olduğunu ama nerelere 
gideceğinin belirsizliği-
ni koruduğunu anlatan 
Sataloğlu, şunları kaydetti: 
Buna bağlı olarak fiyatların 
nereden, nerelere geldiği 
ortada. Hangi idare bu 
artıştan hiç etkilenmiyor. 
Bu fiyat artışlarının ona bir 
maliyeti yokmuş gibi bir 
algı oluşturularak yorumlar 
yapılıyor. Yaklaşık maliyet 
kavramı üzerinden alımı 
yapılan ihale konuları 
eleştiri konusu yapılıyor. 
Fiyatları tutamayan sizsi-
niz. Enflasyonu tutama-
yan sizsiniz. Bunu eleştiri 
konusu yapan da sizsiniz.  
FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Cemal Sataloğlu:
 İBB kaynaklarını 
etkin kullanmıştır

CEMAL SATALOĞLU 
CHP IBB VE BEYKOZ MECLIS ÜYESI

MUHAMMET KAYNAR 
AK PARTI IBB MECLIS ÜYESI 

DENETIM 
KOMISYONU BAŞKANI

Merkezi Küçükçekmece Sefa-
köy'de bulunan ve 2010 yılında ku-
rulan Iğdırlılar Sosyal Dayanışma ve 
Kültür Derneği’nde bayrak değişimi 
yapıldı.  Dernek Başkanı Cafer Kılıç’ın 
14 Mayıs seçimleri için Milletvekili 
adayı olması nedeniyle bıraktığı baş-
kanlık görevine yönetim kurulu üyesi 
Yıldıray Sarıcan getirildi.

KILIÇ: BAŞKAN OLARAK 
KALMAM ETİK 
OLMAZDI

Başkanlık 
görevini devreden 
Cafer Kılıç görevden 
ayrılış sebebi olarak 
milletvekili adayı 
olduğunu belirtti. 
Dernek merkezinde 
toplanan yönetim 
kurulu üyelerine şu 
ana kadar verdikleri 
desteklerden dolayı 
teşekkür eden Kılıç, 
“biliyorsunuz bu be-
nim ikinci dönemim. 
Ve günü geldiğinde 
siyasete de gireceğimi hep söylü-
yordum. Şimdi cumhurbaşkanlığı ve 
milletvekilliği seçimleri var ve ben 
de Yeşil Sol Parti Iğdır milletvekilliği 
adaylığı için başvuru yaptım. Bu geliş-
me sonrası derneğimizin daha önceki 
başkanlarının da yaptığı gibi etik 
olması adına istifa ettim. Yani, her-
hangi bir partiden aday olunduktan 
sonra başkanlıkta kalsaydım derneğe 
zarar vermiş olurdum. Birlikte görev 
yaptığım çok kıymetli kardeşim 
Yıldıray Sarıcan’ın benden sonra bu 
önemli görevi de üstlenmiş olması 
beni ayrıca memnun etti. Şimdiye 
kadar olduğu gibi bu günden sonra da 
derneğin yönetiminde kalarak maddi 
manevi her türlü desteğimi sunaca-
ğımın bilinmesini istiyorum.” dedi. 

SARICAN: IĞDIRLILARA 
HİZMET BİR ONURDUR

Dernek merkezinde gerçekleşen 
toplantıda yönetim kurulu üyelerinin 
oy birliği ile başkanlığa getirilen Yıl-
dıray sarıcan ise yaptığı konuşmada 
kendisine duyulan güvene teşekkür 
etti. 

Sarıcan, uzun süredir yönetimin-
de olduğum derneğimizin başkanlık 

gibi kritik bir görevine 
getirilmem benim 
için onurdur. Yönetim 
kurulu üyesi olarak 
görev yapmakla başkan 
olarak görev yapmanın 
çok farklı bir duygu 
ve sorumluk olduğu 
bir kez daha anlaşıldı. 
Kurulduğu günden beri 
İstanbul’daki Iğdırlı-
ların buluşma ve çatı 
adresi olan derneği-
mizin sorumluluğu çok 
fazladır. Çünkü bizler 
kurulduğumuz günden 
beri bu derneğin çatısı 

altında tüm Iğdır’ı temsil ettiğimiz gibi 
hassasiyetlerimize özen gösterdik ve 
derneğimize siyaseti sokmadık. Oysa 
derneğimiz çatısı altında başkan ve 
yönetim kurulu olarak görev yapan 
çok sayıda arkadaşımız siyaset za-
manı siyasete girdi ve etik olmayacağı 
için görevlerinden istifa ettiler. Cafer 
başkan da bu başkanlarımızdan biri 
oldu. Doğru ve etik olan siyaseten bir 
görev üstlenen başkanlığı bırakması-
dır. Cafer Kılıç başkanımıza da çıktığı 
yolda başarılar diliyorum. Yönetim 
kurulunun desteği ile yeni dönem için 
güzel planlarım var. Üye güncelleme-
si, üyelerin dahil olacağı Whatsapp 
grubunun kurulması, üye aidatlarının 
toplanması ve dahası derneğimize 
bir mülk kazandırılması gibi...” dedi. 
Serkan Horuz/KENT YAŞAM

Iğdırlılar Derneği’nde 
Sarıcan dönemi
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İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB) Meclisi Nisan Ayı 
olağan toplantısı ikinci oturu-
mu, Saraçhane'deki Başkanlık 
Binası içindeki Meclis Toplantı 
Salonu'nda, yapıldı. 

Toplantıda, İBB Ulaşım ve 
Trafik Komisyonu Başkanı da 
olan Bağcılar Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir, İETT Genel 
Müdürlüğü’nün 2022 faaliyet 
raporu üzerine söz aldı. Özde-
mir, faaliyet raporunu “İETT 
Yönetilemiyor”, “Nasıl başladı, 
nasıl devam etti?” ve “Tutul-
mayan sözler” şeklindeki 3 ana 
başlık altında irdeledi.

Bağcılar Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir, İBB yöneti-
mini sert bir şekilde eleştirdi.
ÖZDEMİR: İETT’Yİ KİM 
YÖNETİYOR ÇÖZEMEDİK

İBB’nin yeni dönemdeki 
kadroların tutarsızlığını dile 
getiren Özdemir, “4’üncü yılını 
doldurmayan İETT’yi kim yöne-
tiyor çözemedik. Web sitesine 
baktığımızda boşluk görüyoruz. 
Herhangi bir isim yok. Faaliyet 
raporuna baktığımızda ise eş 
başkanlık sistemiyle yönetil-
diğini görüyoruz. Maalesef bu 
yönetim içerisinden İETT Genel 
Müdürü yapacak kimseyi çıka-
ramamış. İstanbul adına üzücü 
bir tablo” dedi.

“İETT GARAJI DİYE 50 ARAÇLIK 
OTOPARK YAPTILAR”

CHP’nin 2019 yerel seçimle-
rindeki garaj vaadini hatırlatan 
Özdemir, elinde tuttuğu iki fo-

toğrafla şu andaki son durumu 
şöyle paylaştı: “Yeni yönetim 
16 garajı olan İETT’ye yeni 15 
ek butik garaj vaadiyle göreve 
başladı. Geldiğimiz günden 

bu tarafa burada vaatler var 
burada hayaller var. Burada ise 
gerçekler var. 16 garajın yanına 
15 yeni garaj yapacağını söyle-
yen İETT, 375 otobüslük garaj 

olan Ayazağa garajını ortadan 
kaldırdı bunun yerine Cebeci’de 
80 araçlık garaj diyemeyece-
ğimiz bir yer yaptı. Bir taraf-
ta Ayazağa garajı bir tarafta 
CHP’nin vizyonu Cebeci garajı. 
Gürpınar’a da garaj diye bir şey 
yaptılar 50 araçlık. Sizin garaj 
yaptık yaptık dediğiniz şey 50 
araçlık otopark. Siyaset uğruna 
toplumu yanıltmaktan başka 
bir şey yapmıyorsunuz.”
“BUNLARI DUYMAYA 
TAHAMMÜL EDEMİYORSUNUZ”

Yeni yönetimin İETT’yi 
devraldıktan sonra Ulaşım Tek-
nolojileri Daire Başkanlığı’nı 
kaldırdığını söyleyen Özdemir, 
şöyle devam etti: “Dünyadaki 
ulaşım trendlerine ne kadar 
uzak olduğunuzu gösteren bir 
yaklaşım sergilediniz. Bizim 
dönemimizde İETT otonom araç 
üretti. İETT’nin otonom aracı 
şimdi nerede? Otonom araçla-
rı Nuri Demirağ’ların, Vecihi 
Hürkuş’ların devrim otomobil-
lerinin kaderine terk ettiniz. 
Bu araçlarla ilgili o kadar büyük 
aşamalar kat edilebilirdi ki 
siz de böyle bir vizyon olma-
dığı için bir adım daha ileriye 
gidemedik. 2019 seçimlerinde 
aday olan Binali Yıldırım bey 
otonom metrobüsleri devreye 
sokacağını söyledi. Bizim viz-

yonumuz bu. İstanbul halkının 
yaptığı tercihe saygı duyuyoruz 
am Binali Yıldırım seçseydi 
vadettiğimiz sözleri yerine 
getirmiş olacaktık. Sizin ‘Ya-
pamazsınız, fabrikası nerede?’ 
dediğiniz TOGG’u nasıl sahaya 
sürdüysek otonom araçları da 
metrobüslerde hayata geçirir-
dik. Sizin bizim yaptıklarımıza 
hayalleriniz bile yetmez.” Öz-
demir, sözlerine itiraz edenlere 
ise “Gerçekler acıtır, bunları 
duymaya tahammül edemiyor-
sunuz” diye cevap verdi.
“BÜTÇE YÜZDE 2 BİN 700 
FAZLA AÇIK VERDİ”

İETT’nin mali durumunu 
gösteren rakamları da payla-
şan Özdemir, “2018 yılında 80 
milyon bütçe açığı vermiştik. 
Ama şimdi ise açığı yüzde 2 bin 
700 büyüterek 2.2 milyar yapan 
bir İBB’den bahsediyoruz. Aynı 
dönemde 315 milyon olan 
borçlanma şimdi 1 milyar 135 
milyon olurken 395 milyonluk 
finansman açığı da 3 milyar 
335 milyona ulaştı. Borç sto-
ğunda 5 milyar sınır. İETT’nin 
borçlanması sınırı aşarak 7 
milyar oldu. Artık borçlanmak 
isteseniz bile borçlanamıyorsu-
nuz” dedi.

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

İBB Meclisi’nin Nisan ayı olağan toplantısında konuşan İBB Ulaşım ve Trafik Komisyonu Başkanı 
Abdullah Özdemir, İETT Genel Müdürlüğü’nün çöküşünü fotoğraf ve rakamlarla ortaya koydu. 

Özdemir: Dün Devrim arabaları 
bugün İETT’nin otonom aracı

Muhalefet partilerinin meclis üyelerinin itirazları üzerine Özdemir, şunları söyledi: “Sizlerin nezdinde bu-
radan tüm İstanbullulara sesleniyorum. Kıymetli İstanbullular bu tablo sizi asla ürkütmesin. Biz nasıl bu şehri 
1994’te susuzluktan, çöpten, çamurdan ve çukurdan kurtardıysak, içine düştüğümüz bu durumdan da 2024’te 
AK Parti olarak yine bizler kurtaracağız. Hem İETT’yi hem de İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ni tekrar ayağa 
kaldırarak milletimizin iftiharı haline getireceğiz. Buradan CHP’li İBB yönetimine sesleniyorum. 94’te sizleri nasıl 
İSKİ skandallarıyla gönderdiysek, 2024’te de İETT skandallarıyla İETT otobüsleriyle sizleri göndereceğiz.” 

“94’TE SİZLERİ NASIL İSKİ’YLE GÖNDERDİYSEK 
2024’TE DE İETT OTOBÜSLERİYLE GÖNDERECEĞİZ”

Ataşehir Belediyesi 2022 Mali 
Yılı Faaliyet Raporu, Ataşehir 
Belediye Meclisi’nde oy çokluğuyla 
kabul edildi. 6 Nisan Perşembe 
günü toplanan Ataşehir Belediye 
Meclisi’nin Nisan ayı 4. birleşimde 
Ataşehir Belediyesi Strateji Geliş-
tirme Müdürlüğü’nün 2022 Mali 
Yılı Faaliyet Raporuna ilişkin teklifi 
görüşüldü.
İLGEZDİ TEŞEKKÜR ETTİ

Faaliyet raporunun kabul 
edilmesinin ardından bir konuşma 
yapan Ataşehir Belediye Başkanı 
Battal İlgezdi şunları söyledi: “Eşit-
likçi, şeffaf, erişilebilir, yaşanı-
labilir, yenilikçi ve sürdürülebilir 
hizmetler sunduğumuz ilçemizde, 
gecemizi gündüzümüze katarak 
yürüttüğümüz özverili çalışma-
larımıza 2023 yılında da devam 
edeceğiz. Emeği geçen herkese çok 

teşekkür ediyorum. Ataşehirimize 
hayırlı olsun.”

Oturum esnasında gruplar ve 
şahıslar adına söz alınarak konuş-
malar yapıldı. CHP Grubu adına 
konuşan İlhami Yılmaz 2022 yılın-
da gerçekleşen projeler hakkında 
meclisi bilgilendirdi.

AK Parti Grubu adına konuşan 
Mustafa Naim Yağcı, performans 
programı raporlarındaki hedefler ve 
hedeflerin gerçekleşme oranlarını 
hakkında söz aldı.
OY ÇOKLUĞUYLA KABUL EDİLDİ

Meclis 1. Başkan Vekili Kudret 
Arslan tarafından yönetilen otu-
rumda Ak Parti Grubu’nun 9 “Ret” 
oyuna karşın CHP Grubu’nun 20 ve 
İyi Partili üye Oğuz Sarul’un “Evet” 
oylarıyla Ataşehir Belediyesi 2022 
Mali Yılı Faaliyet Raporu kabul edil-
di. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yaşanılabilir Ataşehir, 2023’te de devam edecek
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Ramazan ayının son günle-
rinde tüm birimleriyle bayram 
hazırlıklarına devam eden Kü-
çükçekmece Belediyesi, cami ve 
cemevlerinde detaylı bir temizlik 
çalışması başlattı. İlçe genelinde 
de periyodik olarak sürdürdüğü 
temizlik çalışmalarına hız veren 
ekipler, cadde ve sokaklarda yıka-
ma çalışmalarına devam ediyor. 
EVDE BAKIM YÜZLERİ 
GÜLDÜRÜYOR

Sosyal Yardım İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri, evde bakım hizme-
tiyle 65 yaş üstü yaşlı ve bakıma 
ihtiyacı olan, özel gereksinimleri 
dolayısıyla gündelik ihtiyaçlarını 
yerine getiremeyen vatandaşla-
rın yüzünü güldürüyor. Hizmet 
kapsamında vatandaşlara kişisel 
bakım ve kuaförlüğün yanı sıra ev 
temizliği, küçük onarım, tami-
rat, tadilat desteği veriliyor. 
MEZARLIKLAR ZİYARETE 
HAZIRLANIYOR

Küçükçekmece’de bayram 
öncesi mezarlıklarda da temiz-

lik çalışmaları sürüyor. Ekipler, 
vatandaşların arife ve bayram 
günleri yapacakları kabir ziya-
retlerini daha temiz bir ortamda 
gerçekleştirebilmesi için çevre 
düzenlemesi yaparak mezarlık-
ları ziyaretlere hazır hale getirdi. 
Küçükçekmece Belediyesi, arefe 
günü boyunca kentteki 5 mezar-
lık için ilçe içerisinde ücretsiz 
servis hizmeti de sunacak. Arife 
günü Halkalı Marmaray, Sefaköy 
Metrobüs, Mehmet Akif Mahalle 
Muhtarlığı önünden ücretsiz ring 
seferleri düzenlenecek. 
ÜCRETSİZ SERVİS HİZMETİ

Bayram arifesinde kentteki 
şehit aileleri de yalnız bırakıl-
mıyor. Saha Çözüm Ekibi’nin 
ilçede ikamet eden şehit ailelerine 
ziyaretleri devam ederken, arife 
gününde Edirnekapı Şehitliği’nde 
yakınlarını ziyaret etmek isteyen 
aileler için ilçenin pek çok nok-
tasından ücretsiz servis hizmeti 
verilecek. 
ÇEBİ: İNSANİ DEĞERLERİMİZİ 
HATIRLAYACAĞIMIZ ZAMANLAR

Küçükçekmece’de Ramazan 
Bayramı’na eksiksiz bir şekilde 
hazırlandıklarını ifade eden 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, “Bu 
Ramazan ayını, herkes için daha 
farklı ve buruk yaşıyoruz. Aklımız 
ve gönlümüz afetten etkilenen 
illerimiz ve hemşerilerimizin 
yanında. İçinde bulunduğumuz 
zor günleri dayanışmayla aşaca-
ğımıza ve nice bayramları hep 
beraber ve huzurla kutlayacağımı-
za sonsuz inanıyorum. Bayram-
lar,  insani değerlerimizin yoğun 
olarak yaşandığı, dargınlıkların 
unutulduğu, sevgi ve saygının 
arttığı zamanlardır. İçerisinde 
bulunduğumuz kritik zamanlar 
dolayısıyla, birlik ve beraberliğin, 
dayanışmanın, paylaşmanın, 
hoşgörünün ayı Ramazan’da, bu 
kavramların ne denli önemli oldu-
ğunu bir kez daha anladık. Tüm 
insanlığa; birbirimize sevgi ve 
saygıyla yaklaştığımız, yan yana 
olmanın kıymetini anladığımız, 
huzurlu bir Ramazan Bayramı 
diliyorum” diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmece’de 
‘bayram’ mesaisi
Küçükçekmece Belediyesi, Ramazan Bayramı’na sayılı günler kala ilçe genelin-
de vatandaşların huzurlu bir bayram geçirmesi için çalışmalarını sürdürüyor. 

Küçükçekmece 
Belediyesi Güzel 
Sanatlar Akademisi, 
40 sanatçının 40 ese-
rinden oluşan ‘Öz’e 
Yolculuk adlı sergiye 
ev sahipliği yaptı.

Sergi açılışına Kü-
çükçekmece Beledi-
yesi Kültür ve Sosyal 
İşler Müdürü Güney 
Özkılınç’ın yanı sıra 
çok sayıda sanatsever 
katıldı. Güzel Sanat-
lar Akademisi’nde 
eğitim gören 40 
sanatçının minyatür, 

ebru, çini, resim ve 
ince kâğıt oymacılığı 
(kat’ı) ile oluştur-
duğu 40 eserinin 
yer aldığı sergi, 15 
Mayıs’a kadar Güzel 
Sanatlar Akademi-
si’nde ziyaretçilerini 
ağırlayacak.

Küçükçekmece’de 
ÖZ’e yolculuk
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Sarıyer Belediyesi ve Enerji İs-
tanbul A.Ş. Sürdürülebilir Enerji 
ve İklim Eylem Planı’nı oluştur-
mak için ilk adımı attı. 

Belediye binasında sürdürü-
lebilir enerji örneği sergileyen 
Sarıyer Belediyesi Enerji İstanbul 
ile birlikte iklim değişikliğinin 
neden olduğu riskleri azaltmak 
için tüm paydaşların da katı-
lımıyla Sürdürülebilir Enerji 
ve İklim Eylem Planı’nı hayata 
geçirdi. 
GENÇ: DOĞAYLA 
İNATLAŞIYORUZ

Programın açılışını yapan 
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç, hem bir belediye başkanı 
hem de mühendis olarak ülkenin 
dört bir yanına gittiğini söyleye-
rek başladığı konuşmasını şöyle 
sürdürdü; “Ekosistemin bir par-
çası olmaktan ayrılıyoruz gide-
rek. Yaşadığımız felaketleri doğru 
okuyamıyoruz, çevreyi anlamaya 
çalışmıyor ve doğayla inatlaşıyo-

ruz. Doğa ile 
inatlaşmanın 
bedeli ağır 
oluyor. Aslında 
doğa intikam 
almıyor, sadece 
kendi kuralla-
rıyla hareket 
ediyor. Afet böl-
gesi ziyaretinde 
vatandaşlarımız, 
daha önce böyle 
bir yağmur gö-
remedik diyerek 
afeti anlatıyor- lardı. Budan 
sonra bu yağış rejimi değişimi-
nin daha da artabileceği, riskle-
rin çeşitliliğini söylediğimizde 
bize iklim değişikliği, ekolojik 
dengenin bozulması, artan yağış 
gibi konularda bilgi veren olmadı 
diyorlar.
“YEREL YÖNETİMLER 
ÖNCÜ OLMALI”

Genç sözlerini şöyle sürdür-
dü;“Dünyanın her yerinde bu 

şekilde değişimler söz konusu. 
Kimi bölgeler kuraklıkla mücade-
le ederken kimi bölgeler sellerle 
mücadele ediyor. O halde yerel ve 
ya merkezi, kamu ve ya özel fark 
etmeksizin bütün kurumlara ye-
rel yönetimler, üniversiteler, sivil 
toplum kuruluşları ve diğer tüm 
paydaşların büyük bir sorumlu-
luk hissederek çalışması gerekir. 
İlerleyen teknoloji, bilimsel geliş-
meler ve yeni buluşlar ışığında, 
sadece konfor değil, aynı zaman 
da kullandığımız her şeyin “hem 
ekonomik, hem de insanlığa ve 
doğaya en az zarar veren, enerjiyi 
en verimli kullanan ve çevremize 
en duyarlı olan” şekilde tüketil-
mesine ve kullanılmasına dikkat 
etmek zorundayız. Tüm yaşam 
alanlarımızı, binalarımızı bu 
şekilde tasarlamak gereğinin 
de bilincindeyiz. Yerel yönetim-
ler bu konuda da öncü, makro 
düzeye taşımak adına rol model 
olmalıdırlar.”

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sürdürülebilir gezegen 
için kolları sıvadılar
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Uzun yıllar gazetemizin dağıtımında da bizle-
re yardımcı olan İsmail Özdemir’in annesi Sultan 
Özdemir hakkın rahmetine kavuştu.  Küçük-
çekmece Garipdede cem evinde kılınan cenaze 
namazının ardından Sultan Özdemir sevenleri-
nin duaları eşliğinde yeni Kayabaşı mezarlığın-
da toprağa verildi. Kent Yaşam Gazetesi ailesi 
olarak merhumeye Allah'tan rahmet yakınlarına 
sabır ve başsağlığı dileriz.

Özdemir ailesinin acı günü 

Siyasi kariyerinde AK Parti 
İstanbul İl Başkanlığı’nda ve ilçe 
belediyelerinde Meclis üyelikleri, 
grup başkan vekillikleri gibi önem-
li görevler üstlenen Dalkılıç, Kent 
Yaşam Gazetesi İmtiyaz Sahibi Ce-
lal Karaali’ye konuşarak, seçimin 
yön verdiği siyasi gündeme ilişkin 
çok önemli açıklamalara imza attı.
“İSTANBUL’U ADIM 
ADIM GEZİYORUZ”

C.K: Seçim çalışmalarınız 
nasıl gidiyor?

H.D: Sabah 10-11’den başlayıp 
sahurlara kadar çalışıyoruz, ev ev 
geziyoruz. Seçim zamanlarında 
AK Parti teşkilatlarında farklı bir 
heyecan olur. Ev, esnaf, STK her 
yere gidiyoruz. Bire bir görüşüyo-
ruz vatandaşlarımızla.

C.K: Bu seçim diğerlerine 
göre daha zor denebilir mi eko-
nomik duruma bakıldığında?

H.D: Her seçimin kendi dina-
mikleri var. Bu ilk seçimimiz de-
ğil, hayat pahalılığı var evet ama 
ben sahada iyimserlik görüyorum. 
Türkiye’nin verdiği mücadeleyi 
milletimiz görüyor. Ben açıkçası 
tepki bekliyordum milletimizden 
hayat pahalılığından ama mille-
timiz hükümete bağlı olmadığını 
biliyor.

“MUHALEFETİN DEDİKLERİNİ 
YAPSAYDIK 20 YIL İKTİDARDA 
OLAMAZDIK”

C.K: Cumhurbaşkanı da 
birçok vaat vermeye başladı, 
muhalefet itici güç mü oldu bu 
konuda?

H.D: İktidar muhalefete göre 
vaat vermez. Biz toplumun ihti-
yaçları var mı yok mu diye bakıp 
ona göre karar veririz. Muhalefete 
göre davransaydık biz 20 yıl önce 
yüzde 35’le iktidara geldik bugün 
hala yüzde 40’ın üzerinde olmaz-
dık. Muhalefetin anketlerinde bile 
AK Parti birinci parti.
“MACERAYA GEREK YOK”

C.K: Türkiye’de kaos çıkar 
mı?

H.D: Pandemiler, ekonomik 
operasyonlar, depremler her ülkeye 
diz çöktürebilirdi. Bakın devleti-
miz milletimiz ayakta. Türkiye 
yeni bir maceraya giremez. Bir be-
lirsizlik, bir kaos daha kaldıramaz. 
Şimdi depremin korkunç maliyeti 
de önümüzde duruyor. 
“Z KUŞAĞI BİZE DEĞİL, SİYASETE 
MESAFELİ”

C.K: Z Kuşağı sizi korkutuyor 
mu?

H.D: Bizim onlara ulaşma so-
runumuz kısmen var. Gençlerimiz 
Türkiye’nin hangi badirelerden 
çıktığını bilmiyor. Bunu onlara 
aktarmamak da bizim hatamız. 
Gençlerimize bunu anlatmadık, 
bu meseleyi bilmeyen gençlerimiz 
de siyasete mesafelidir zaten bize 
değil. Gençlik kollarımız harıl 
harıl çalışıyor. Gençler 
üzerinden konuşmak, ah-
kam kesmek bizim işimiz 
değil. Gençlerle buluşup 
anlatıyoruz. Gençlerin 1 
yıl önceyle şimdiki bakış 
açılarının değiştiğini 
düşünüyorum.
“VERDİKLERİ RAKAMLAR 
ABARTI”

C.K: 2019’da 57 mil-
yon seçmen vardı. Oysa 
hesaplamalar 62 milyon 
olması gerektiği yönünde. 
YSK ise seçmen sayısını 
64 milyon olarak açıkladı. 
Aradaki fark nedir?

H.D: Ben muhasebe-
yi iyi bilirim. Toplam 3 
milyon Suriyeli’nin 2 milyonu 
seçmen olur mu? Bunlar müm-
kün değil. Bunu söylemek akıl 
işi değil.

Biz bu geri gönderme işi için 

özel projeler üretiyoruz, muhatap 
ülkelerle konuşuyoruz. Safsata po-
litikalara kulak asmamak lazım. 
Gitmeleri için imkanlar sunuyo-
ruz. 600-700 bin kişi kısa sürede 
döndüyse bu iş başladı demektir. 
Bizden atacağız, kovacağız açıkla-
malarını kimse beklemesin. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Dalkılıç: AK Parti’nin oyu bugün 
hala yüzde 40’ın üzerinde
AK Parti İstanbul Milletvekili Halis Dalkılıç gazetemize konuk olarak seçim gündemine ilişkin soruları-
mızı yanıtladı. Türkiye, 14 Mayıs’ta yapılacak tarihinin en önemli seçimine doğru giderken, siyasi parti-
lerin ve adayların sahadaki mücadele yarışı da hızlandı. AK Parti İstanbul Milletvekili Halis Dalkılıç, 28. 
Dönem için de aday oldu ve deneyimli bir siyasetçi olarak seçim çalışmalarını sürdürüyor.

C.K: Suriyeliler konusu ne olacak? Kaç tane 
Suriyeli oy kullanacak?

H.D: 3 milyon küsür Suriyeli var. Bölgemizde 
savaşlar yaşandı. Buradaki insanlarımız cesetlerin 
arasından çıkıp sınırlarımıza dayandılar. Biz de 
insanlık vazifesi olarak onları kabul ettik. 

Şu an geliş yok gidiş var. Bunu kimse konuş-
muyor. Şimdiye kadar 650 bin kişi gitti.

C.K: Başka siyasetçiler başka rakamlar 
söylüyorlar.

H.D: 13 milyon da derler, 50 milyon da derler, 
bir sorumluluk yok çünkü. Bize kimse vatan millet 
kaygısıyla gelmesin. Allah aşkına sormak isti-
yorum o vatan millet kaygısı olan kişilere; bizim 
ürettiğimiz neye destek oldular? 

C.K: Ne kadar sürecek peki hepsinin 
gitmesi? 

H.D: Vatandaşlık alan var almayan var. Hü-
kümetin politikası onları burada tutup yaşatmak 
değil. Örneğin bu dönen 650 bin kişi teşviklerle ve 
hayır kurumları aracılığıyla oldu. Bölgenin nor-
malleşmesi lazım. Kendi topraklarında yaşamak 
istiyorlar bu insanlar da.

“SURİYELİLERİ GÖNDERECEK
OLAN AK PARTİ’DİR”
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İsmet İnönü Spor Tesisleri

22-23 Nisan  I  12.00-17.00

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı'nda 
birbirinden eğlenceli etkinlik ve oyunların gerçekleşeceği 

festivale tüm çocukları bekleriz.

Detaylı bilgi için: besiktas.bel.tr

Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 
çocuklara armağan ettiği 23 Nisan Ulusal Ege-
menlik ve Çocuk Bayramı her sene olduğu gibi 
bu sene de Beşiktaş’ta coşkuyla kutlanacak. 
‘23 Nisan Fest’23 adını taşıyan kutlamaların 
merkezi Beşiktaş Belediyesi İsmet İnönü Spor 
Tesisleri olacak. Festivalde, çocuklar birbirin-
den renkli etkinlikler ve 22 çeşit oyun grubuy-
la bayramın coşkusunu doyasıya yaşayacak. 
22 ve 23 Nisan günlerinde saat 12.00’de başla-
yıp 17.00’ye kadar sürecek festivalde çocuklar 
bayramın tadını çıkaracak.

BEŞİKTAŞ BELEDİYESİ 23 NİSAN’DA 
ÇOCUK FESTİVALİ DÜZENLEYECEK

Beşiktaş Belediyesi, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nda iki gün sürecek bir çocuk festivali düzenleyecek. 
İsmet İnönü Spor Tesisleri’nde gerçekleşecek olan ‘’23 Nisan 
Fest’23 adlı çocuk festivalinde çocuklar doyasıya eğlenecek. 
Festivale katılacak olan Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpo-
lat da bütün çocukları bu eğlenceli etkinliğe davet etti. 
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